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مدیرعامل آب منطقه ای کرمانشاه عنوان کرد:

کاهش 56 درصدی میزان 
بارش ها در استان

ســپهرغرب، گروه خبر: مدیرعامل آب منطقه ای 
استان کرمانشاه از کاهش 56 درصدی میزان بارش ها 

در این استان خبر داد.
بهرام درویشــی با بیان اینکه از ابتدای ســال آبی تاکنون 
170.7 میلی متر بارش در سطح استان کرمانشاه داشته ایم که 
این میزان نســبت به مدت مشابه سال قبل حدود 56 درصد 
کاهش یافته، اظهار کرد: همچنین میزان بارش های امســال 
نسبت به دوره بلندمدت حدود 16 درصد کاهش داشته است.

وی افزود: ســهم بارش در مرکز استان از ابتدای سال، 
206 میلی متر بوده که نسبت به مدت مشابه سال قبل 31 
درصد کاهش و نسبت به دوره بلندمدت 14 درصد افزایش 

داشته است.
مدیرعامل آب منطقه ای اســتان کرمانشــاه بیان کرد: 

بیشــترین میزان بارش از ابتدای ســال تاکنون مربوط به 
ایســتگاه ماهیدشــت با 229 میلی متر بوده که نسبت به 
مدت مشابه ســال قبل 42 درصد کاهش و نسبت به دوره 

بلندمدت 35 درصد افزایش داشته است.
درویشــی تصریح کــرد: کمترین میزان بــارش نیز از 
ایســتگاه ســومار به میزان 73 میلی متر گزارش شــده که 

نسبت به مدت مشابه سال قبل 73 درصد و دوره بلندمدت، 
43 درصد کاهش یافته است.

وی گفت: ظرفیت ســدهای اســتان کرمانشــاه یک 
میلیارد و 350 میلیون متر مکعب است که 878 میلیون 
متر مکعب معــادل 65 درصد ظرفیــت آن، آب ذخیره 

شده است.

کرمانشاه شهربازی فعالی ندارد که پلمب باشد
رئیس ســازمان  گــروه خبــر:  ســپهرغرب، 
سرمایه گذاری مشــارکت های شهرداری کرمانشاه، 
از فعالیت عملیات عمرانی شهربازی فانفار خبر داد 
دارد که  و گفت: کلانشهر کرمانشاه دو شــهربازی 
هر دو در تعطیلی به ســر می برند و مراحل قانونی 

سرمایه گذاری آن ها در حال اجرا است.
وحید شــامبیاتی در خصــوص تکذیب اخبــار پلمب 
شهربازی های کرمانشــاه، اظهارکرد: کلانشهر کرمانشاه 2 
شهربازی دارد که هر دو در تعطیلی به سر می برند و مراحل 

قانونی سرمایه گذاری آن ها در حال اجرا است.

رئیــس ســازمان ســرمایه گذاری و مشــارکت های 
شــهرداری کرمانشــاه افزود: شــهربازی فانفار با طی 
مراحل قانونی در راســتای جذب سرمایه گذار در حال 
اجرای عملیات های عمرانی اســت و پیش بینی می شود 
در نوروز 99 به بهره برداری 70 تا 80 درصدی خواهد 

رسید.
وی ادامه داد: شــهربازی دیگر کرمانشاه به دلیل بدهی 
مستاجر قبلی به شــهرداری و توقیف وسایل منتظر حکم 
نهایی دادگاه جهت واگذاری به ســرمایه گذار است و انتظار 
می رود در دهه فجر امسال رسما فعالیت عمرانی شهربازی 

لب آب آغاز شود.
شــامبیاتی افزود: کل طرح شهربازی لب آب در سه فاز 
طراحی شــده که هر فاز آن یک ســال زمان برای اجرا نیاز 
دارد کــه بعد از اتمام هر فاز بهره برداری برای شــهروندان 

میسر می شود.
رئیس سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های شهرداری 
کرمانشاه با اشــاره به اخبار منتشر شده در فضای مجازی 
و اعلام نظر کارشــناس اداره اســتاندارد، افزود: در شــهر 
کرمانشاه شهربازی فعالی نداریم که به دلیل غیراستاندارد 

بودن وسایل پلمب باشد.

پنجرهاستانها
آموزش سوارکاری در کرمانشاه

تصاویر، آموزش سوارکاری و پرورش اسب در مجموعه »فرجام« در دهکده المپیک کرمانشاه را نشان می دهد.

معاون عمرانی استاندار کرمانشاه:
مجوزی برای ساخت وساز در حریم 

رودخانه ها صادر نمی شود

ســپهرغرب، گروه خبر: معاون عمرانی استاندار 
کرمانشــاه با تأکید بر اینکه امکان اجرای پروژه های 
مسکن ســازی در حریم و بســتر رودخانه ها وجود 
ندارد، گفت: هیچ مجوزی برای ساخت وساز در حریم 

قانونی رودخانه قره سو صادر نمی شود.
مهرداد سالاری روز گذشــته در نشست شورای مسکن 
اســتان، اظهار کرد: دولت با ارائه طرح اقدام ملی، فرصتی 
ویژه برای خانه دار شــدن شــهروندان فاقد مســکن فراهم 
کرده و تسهیلات بانکی مناسبی هم برای این کار اختصاص 

یافته است.
وی افــزود: بــرای بهره گیری مناســب تر از فرصت های 
ایجادشده توســط این طرح، تلاش کرده ایم از ظرفیت های 
تعاونی های مســکن و مجموعه هایی مانند ســتاد اجرایی 
فرمــام امام )ره( اســتفاده کنیــم و خوشــبختانه تاکنون 
پروژه های مناســبی با مشــارکت این مجموعه ها در مسیر 

اجرایی شدن قرار گرفته است.
معاون عمرانی استاندار کرمانشاه با تأکید بر اینکه امکان 
اجرای پروژه های مسکن سازی در حریم و بستر رودخانه ها 
وجود ندارد، خاطرنشان کرد: برخی قبل از تصویب قانونی، 
اقدام به فروش قطعاتی در بســتر و حریم رودخانه قره ســو 
کــرده  و زمین های آن را هم به افــراد متعددی فروخته اند. 
حــال انتظار دارند بخش دولتی مســیر طبیعی رودخانه را 

جابه جا کند تا تعاونی مذکور دچار مشکل نشود.
سالاری با بیان اینکه منابع دولتی درواقع اموال عمومی 
محســوب می شــوند و نباید اجازه داد به شکل غیراصولی 
هزینه شــود، یادآوری کرد: در ســیلاب فروردین ماه 98، 
رودخانه قره ســو طغیان کرد و ده ها منزل مسکونی واقع در 
حریم رودخانه زیر آب رفته و مردم خســارت های بسیاری 

متحمل شدند.
وی ادامــه داد: به هیچ  عنوان اجازه نمی دهیم تجربه تلخ 
ساخت وســاز غیرقانونی در حریم رودخانه ها تکرار شود و با 

اهرم های قانونی مانع انجام این کارها خواهیم شد.
معاون عمرانی اســتاندار کرمانشاه عنوان کرد: تعاونی ها 
قبــل از هرگونه اقدام ابتــدا باید از دســتگاه های مربوطه 

استعلام کنند تا وضعیت زمین مربوطه مشخص شود.
در این نشســت موضوع اجرای پروژه های مسکن طرح 
اقدام ملی توسط ســتاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( و 
تعدادی از تعاونی های مسکن استان مورد بررسی و تصویب 

شورا قرار گرفت.

شناسایی 343 هکتار بافت تاریخی 
و 807 هکتار سکونت گاه غیر رسمی 

در لرستان
ســپهرغرب، گروه خبر: مدیرکل راه و شهرسازی 
ســکونت گاه  هکتار   807 تاکنون  گفت:  لرســتان 
غیررســمی و 343 هکتار بافت تاریخی در لرستان 

شناسایی شده است.
رضا خالقی روز گذشــته اظهار کرد: پس از بررسی های 
صورت گرفته، 901 هکتار محــدوده بافت ناکارآمد میانی، 
807 هکتــار ســکونتگاه غیررســمی و 343 هکتار بافت 

تاریخی در سطح شهرهای استان شناسایی شده است.
وی بــا بیان اینکــه به دنبال بازآفرینی ســکونتگاه های 
غیررســمی استان هستیم، افزود: یکی از این پروژه ها مرکز 
توسعه در محله ناصرالدین شهر دورود بوده که خوشبختانه 
برای تجهیز و بهره برداری در اختیار دستگاه ها ذی ربط قرار 

گرفته است.
مدیرکل راه و شهرســازی لرســتان بیان کرد: با توجه 
بــه محروم بودن این منطقه از امکانات آموزشــی به دنبال 
ساخت یک مدرسه 12 کلاســه در این منطقه هستیم که 

روند اجرایی آن پروژه مثبت ارزیابی شده است.
خالقی با اشاره به اینکه علاوه بر شهر دورود نگاه ویژه ای 
نسبت به شهرســتان الیگودرز داریم، گفت: چندین پروژه 
رفاهی، فرهنگی و آموزشــی نیز از ابتدای تابســتان ســال 
جــاری در مناطق کمتر توســعه یافته شــهر الیگودرز آغاز 

شده است.

خبــر

پیام های تسلیت رهبر انقلاب 
به آیت الله کریمی و ماموستا قادری

سپهرغرب، گروه خبر: رهبر معظم انقلاب اسلامی 
در پیام های جداگانه ای مصیبت های وارده به آیت الله 
ســید جعفر کریمی و ماموســتا ملاقادر قادری را 

تسلیت گفتند.
به گزارش سپهرغرب به نقل از پایگاه اطلاع رسانی دفتر 
مقام معظم رهبــری، حضرت  آیت الله خامنه ای در پیام های 
جداگانه ای درگذشت همســر آیت الله سید جعفر کریمی و 

فرزند موموستا ملاقادر قادری را تسلیت گفتند.
متن پیام تســلیت رهبر انقلاب به آیت الله ســید جعفر 

کریمی به این شرح است:
آیت الله آقای حاج سید جعفر کریمی دام بقائه

درگذشــت متعلقه  محترمه آن جناب را تســلیت عرض 
می کنــم و رحمت و مغفرت الهی را برای ایشــان و صبر و 
اجــر برای جناب عالی و دیگر بازمانــدگان از خداوند متعال 

مسألت می نمایم.
والسلام علیکم و رحمه الله
سیّدعلی خامنه  ای
30 دی 1398

همچنیــن متن پیام تســلیت مقام معظــم رهبری به 
ماموستا قادری به این شرح است:

جناب مســتطاب ماموســتا آقای ملاقادر قادری دامت 
توفیقاته

مصیبت وارده بر جناب عالی را صمیمانه تســلیت عرض 
می کنــم و صبر و اجر الهی را برای شــما و رحمت خدا بر 

جوان درگذشته را مسألت می نمایم.
والسلام علیکم و رحمه الله
سیّدعلی خامنه ای
30 دی 1398

بهره برداری از پل شهدای هفتم تیر 
پلدختر در ایام دهه فجر

ســپهرغرب، گروه خبر: معاون عمرانی فرماندار 
پلدختر با بیان اینکه دیوار ساحلی شهر پلدختر 68 
درصد پیشرفت فیزیکی دارد، گفت: پل شهدای هفتم 

تیر دهه فجر به بهره برداری می رسد.
نادیــا امرایــی در حاشــیه بازدید از پل شــهدای 
هفتــم تیــر و دیوار ســاحلی اظهــار کرد: پیشــرفت 
فیزیکی دیواره ســاحلی شــهر پلدختــر در حال حاضر 
حــدود 68 درصد از یک هزار و 980 متر طول اســت 
و پل شــهدای هفتــم تیر نیز بــا پیگیری های روزانه و 
تلاش شــبانه روزی شرکت ســامان محیط دهه فجر به 

می رسد. بهره برداری 
وی افزود: میزان کل دیــواره بتنی حفاظتی حدود یک 
هــزار و 980 متر طول در فاز نخســت بــوده و با توجه به 
همجواری بافت مســکونی واقع در قــوس میانی رودخانه 
کشــکان و جنس خــاک در این مناطق، ادامــه اجرای آن 
در مکاتباتی از مراجع ذی ربط و مشــاور مربوطه درخواست 

شده است.
معاون عمرانی فرمانــدار پلدختر عنوان کرد: با توجه به 
اســتقامت نخل های تزئینی واقع در کنار پل شهدای دولت 
و عملیــات کارگاهی، از پیمانکار درخواســت شــده که در 
حفظ این ســمبل های مقاومت انجام گیرد تا پس از اجرای 
دیواره ها و ســاماندهی این نقطه از شهر همچنان استوار و 

پابرجا باشند.
امرایی در بخش دیگری از ســخنان خود با بیان اینکه 
کوله های پل طاق عباســعلی این شهرســتان نیز در حال 
انجام اســت، تصریح کرد: راهداری و حمل ونقل جاده ای 
لرستان با ماشین سازی اراک برای ساخت عرشه پل پران 
پرویــز قرارداد بســته و پل کیان آباد نیز اجراشــده و به 
محض اینکه ایمن ســازی آن انجام شــود به بهره برداری 

می رسد.
وی بــا بیان اینکه پل کلات زیودار در حال بازســازی و 
تردد بر روی برقرار اســت، ادامه داد: شیب راه های ورودی و 
خروجی این پل باید ایمن ســازی شود که به زودی این پل 

نیز به بهره برداری برسد.
معاون عمرانی فرمانــدار پلدختر با بیان اینکه 88 دهنه 
پل و آبرو در سیلاب فروردین ماه آسیب دید، یادآوری کرد: 
پل باغ گل گل در محور کلک بیشه در حال اجرا و پل بابازید 
نیــز در حال تجهیز کارگاه برای اضافــه کردن دو دهنه به 

وضع موجود است.
پل شــهدای هفتم تیر، چهار ماه پیش توســط شرکت 
سامان محیط برای اجرای دیوار ساحلی جمع شده است که 
با بهره برداری از آن ترافیک شــهر پلدختر حل و تردد مردم 

روان می شود.

خبــر آغاز طرح مایه کوبی دام ها علیه بیماری تب برفکی در قصرشیرین
سپهرغرب، گروه خبر: رئیس شبکه دامپزشکی 
قصرشیرین گفت: مایه کوبی )واکسیناسیون( 200 
هزار رأس انواع دام سبک روستاییان و عشایر این 

شهرستان علیه بیماری تب برفکی آغاز شد.
شهریار پاکباز روز گذشــته اظهار کرد: در این طرح 
تمامی جمعیت دام های مربوط به روســتاییان و عشایر 
مستقر در بخش های مرکزی، سومار و نفت شهر در برابر 

بیماری تب برفکی واکسینه می شوند.
وی با بیان اینکه اجرای این طرح توســط سه اکیپ  
از دامپزشکی شهرستان قصرشیرین و با همکاری بخش 
خصوصی انجام می شــود و دام ها به صــورت رایگان و با 
مراجعــه تیم های دامپزشــکی به مناطق عشــایری و 
روستاهای شهرستان واکســینه می شوند، افزود: اجرای 

این طرح تا پایان فروردین  ماه سال آینده ادامه دارد.
رئیس شــبکه دامپزشکی قصرشــیرین تصریح کرد: 
همچنین امســال طی دو مرحله 300 رأس از دام های 

سنگین شهرســتان علیه بیماری تب برفکی مایه کوبی 
شدند.

ازجمله  برفکــی  تــب  پاکبــاز خاطرنشــان کرد: 
بیماری های ویروســی خطرناک برای دام اســت که 
در صورت بی توجهــی، می تواند منجر به از بین رفتن 
دام ها شــود و ایجاد تاول در زبان و سم دام به همراه 
علایمی همچون کاهش شــیر، بهره وری تولید گوشت 
دام و ریزش شــدید بزاق ازجمله عوارض این بیماری 

است. خطرناک 
وی ادامه داد: انجام عملیات واکسیناسیون، رعایت 
اصول و ضوابط قرنطینــه دام و کنترل ورود و خروج 
دام در پیشــگیری از ابتلا به این بیماری نقش مهمی 

دارد.
معاون عمرانی استاندار کرمانشاه اذعان کرد: با توجه 
به ســرد شــدن هوا، پایش های مراقبتی بر تالاب سید 
خلیل، همچنین مجتمع ماهیان گرمابی با توجه به کوچ 

پرندگان در قشلاق و نظارت بر مراکز عرضه طیور برای 
مقابله با آنفلوانزای فوق حاد پرندگان در این شهرستان 

نیز انجام شده است.
پاکباز از برپایی کلاس های آموزشــی برای آشنایی 
بــا بیماری آنفلوانــزای فوق حاد پرنــدگان با همکاری 
خانه های بهداشــت خبر داد و یــادآوری کرد: تاکنون 
موردی از شیوع بیماری آنفلوانزای فوق حاد پرندگان در 

شهرستان قصرشیرین مشاهده نشده است.
بیماری آنفلوانزای فوق حاد پرندگان )HPAI( بین 
پرندگان و انســان مشترک اســت و در مواردی به سایر 
پستانداران نیز از طریق تماس مستقیم و غیرمستقیم با 

پرنده آلوده منتقل می شود.
شهرستان قصرشیرین با بیش از 27 هزار تن جمعیت 
در غرب استان کرمانشاه دارای 30 هزار رأس دام سبک 
و سنگین و بیش از 200 هزار رأس دام مربوط به عشایر 

است.

سپهرغرب مطرح کرد:

گام های استوار کرمانشاه در مسیر توسعه
ســپهرغرب، گروه خبر - طاهره ترابی مهوش: 
اســتان ها طی  در  دولت مردان  اهداف  مهم ترین 
سال های اخیر رســیدن به رشد اقتصادی، فراهم 
کردن خدمــات عمومی و افزایــش رفاه جامعه 
از جمعیت جوان  است و جامعه ای که متشــکل 
و بیکار باشد، برای رســیدن به توسعه اقتصادی 
نیازمند برنامه های مدون و دقیقی است تا بتواند 

نیازمندی های جامعه را پاسخ دهد.
بــا توجه بــه جمعیت جــوان کرمانشــاه و افزایش 
بیــکاری، محدودیت درآمدهای ارزی و وابســتگی زیاد 
بــه درآمدهای نفتی باید این واقعیــت مورد توجه قرار 
گیرد که توســعه و عمران استان  نیازمند منابع جدیدی 
است که امکانات بالقوه و خفته کرمانشاه را با استفاده از 
پیشرفت دانش و تحولات منطقه ای و نیز همسو با روند 
توســعه و گســترش ارتباطات با دیگر ملل دنیا، فعال و 

بیدار کند و فاصله ها را به حداقل برساند.
با پیشــرفت و توسعه ارتباطات در شــرایط کنونی، 
مرزبندی ها و بلوک بندی های گذشــته مفهوم خود را از 
دست داده است و جریان سیال و شناور توسعه اقتصادی 
هر روز روند پرشــتاب تری را به خــود می گیرد، پس با 
توجه به تأثیر اقتصاد در توسعه و بهبود معیشت زندگی 
مردم کرمانشاه بر آن شدیم تا دراین باره گفت وگویی را با 
هدایت حاتمی، معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار 

کرمانشاه ترتیب دهیم که در ادامه می خوانید:
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار کرمانشاه با 
اشاره به فرآیند شــکل گیری نخستین شهرک صنعتی 
مشترک بین کشور های عراق و ایران در شهرستان قصر 
شــیرین به عنوان یکی از مزیت های جدید اقتصادی در 
استان، اظهار کرد: ایجاد و استقرار پنج شهرک مشترک 
مصوب دیدار رئیس جمهور ایران و نخست وزیر عراق بود 
که یکی از این شــهرک ها طبق توافقات در شهرســتان 

قصر شیرین مستقر شد.
هدایت حاتمی با بیان اینکه کرمانشــاه استانی است 
که هم به لحاظ وجود منابع آبی و هم به جهت موقعیت 
جغرافیایی دارای جایگاه خاصی در ســطح کشور است، 
ابراز کرد: از طرفی به لحاظ توپوگرافی نیز شــباهت های 
فراونی بین شهرستان قصر شیرین و اراضی کشور عراق 

وجود دارد.
وی افــزود: مقدمــات کار از قبل فراهم شــده بود 
به طوری که در پی این اقدامات، مصوبه شرکت شهرک ها 
هم در این خصوص صادر شــد و حتی در شرایط فعلی 

این شهرک قابلیت پذیرش سرمایه گذار را نیز دارد.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار کرمانشاه با 
اشــاره به اینکه حتی در سفر اخیری که به عراق داشتم 
مقامــات عراقی در این خصــوص آمادگی خود را اعلام 
کردند، اذعان کرد: امید می رود به سرعت مطابق پرتکل 
تدوین شــده بین دو کشور جذب ســرمایه گذار در این 

شهرک را شاهد باشیم.
حاتمی در پاســخ به این ســؤال که آیا این شهرک 
برای تولید محصول خاصی پیش بینی شــده و تخصصی 
اســت، عنوان کرد: این گونه نیســت بلکه این امر بسته 
به علاقه و ســلیقه کشورها دارد که ســرمایه گذاران و 
فعالان اقتصادی دو کشــور تمایل به سرمایه گذار برای 

چه محصولی داشته باشند.
وی ادامه داد: عراق کشــوری با ظرفیت های بســیار 
اســت، بر این اســاس علاوه بر اینکه عمده واردات این 
کشور از ســوی ایران تأمین می شــود برخی از فعالان 

اقتصادی این کشــور به دلیل امنیت موجود در کشــور 
ایران مایل به سرمایه گذاری در این شهرک هستند.

معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتاندار کرمانشاه با 
بیان اینکه البته در شهرستان قصر شیرین یک منطقه ویژه 
اقتصادی نیز از ســال ها پیش وجود داشت و با تمهیداتی 
که برای آن اندیشــیده شــد در حال حاضر امکان جذب 
سرمایه گذار داخلی و خارجی برای آن وجود دارد، یادآوری 
کرد: ساخت شهرک مشترک را می توان به عنوان پدیده ای 

نو جهت ترغیب سرمایه گذار تلقی کرد.
حاتمی با اشاره به وضعیت صادرات استان کرمانشاه 
طی سال جاری به عنوان یکی دیگر از شاخه های توسعه 
اقتصادی، عنوان کرد: خوشــبختانه صادرات اســتان به 
لحاظ وزنی باوجود فشــارهای بین المللی افت آنچنانی 

نداشت.
وی افزود: این در حالی اســت که مدتی مرز سومار 
به دلیل اینکــه برخی از مقامات عراقــی معتقد بودند 

زیرساخت این مرز آماده نیست، بسته بود.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار کرمانشاه با 
بیان اینکه از 10 روز گذشته خوشبختانه این مرز نیز به 
چرخه صادرات اســتان بازگشت و فعالیت خود را از سر 
گرفت، خاطرنشــان کرد: تقریباً صادرات استان با همان 

شتاب سال گذشته ادامه دارد.
حاتمــی تصریح کرد: امیدوار هســتیم بــا صادرات 
روزافزون طی دو ماه پایانی ســال، خسارت بسته شدن 

مرز سومار را جبران کنیم.
این مدیر ارشد اقتصادی استان کرمانشاه با اشاره به 
اینکه مرز های خسروی، پرویزخان، شوشمی و شیخ صله 
سرپل های تجاری قوی استان هستند که از خدمات این 
مرزها کلیه کشــور منتفع می شود، گفت: از عمده ترین 
محصولات صادرشده می توان به محصولات پایین دست 
پتروشــیمی، مواد غذایــی، میوه و تره بــار، محصولات 
فرآوری شــده در بخش کشاورزی و وسایط گرمایشی و 

سرمایشی اشاره کرد.
وی با اشــاره به جــذب ســرمایه گذار خارجی در این 
استان به عنوان دیگر زیرشاخه رشد اقتصادی، اضافه کرد: 
جذب ســرمایه گذار دارای شرایط ویژه است به این مفهوم 
که معمولاً استان هایی موفق عمل می کنند که پیش تر در 

جذب سرمایه گذار داخلی عملکرد خوبی داشته اند.
معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتاندار کرمانشاه 
اظهار کرد: در اســتان کرمانشاه نیز بر مبنای مزیت های 
ســنتی و نیز خلق مزیتی که در دســتور کار داریم به 
دنبال جذب ســرمایه گذار اعم از داخلــی و یا خارجی 

هستیم.
حاتمی با بیــان اینکه جذب ســرمایه گذار خارجی 
در شــرایط تحریم برای ما به مراتــب از اهمیت بالاتری 
برخوردار اســت، ابراز کرد: این امر در سطح بین المللی 
نشان دهنده امنیت سرمایه گذاری خارجی در ایران است.

وی ادامــه داد: از طریــق جــذب دو ســرمایه گذار 
خارجی طی ســال جاری و آغاز عملیــات اجرایی این 
ســرمایه  گذاری ها در اســتان شاهد اشــتغال زایی برای 

حدود یک هزار و 700 نفر هستیم.
این مقام مســؤول بــا بیــان اینکه معــادل ریالی 
ســرمایه گذاری های صــورت گرفته یک هــزار و 700 
میلیــارد تومان اســت، تأکیــد کرد: بــرای تحقق این 
سرمایه گذاری ها جلسات مختلف و رایزنی های بسیاری 

صورت گرفت.
حاتمــی با بیــان اینکه فرصت های ســرمایه گذاری 

در اســتان احصا و در این جلســات به فعالان اقتصادی 
ارائــه شــد، عنوان کــرد: بازهــم تأکیــد می کنم که 
موقعیت و زیرســاخت های منحصربه فرد کرمانشاه برای 
ســرمایه گذاران چه داخلی و چه خارجــی از جذابیت 

بالایی برخوردار است.
وی بــا بیان اینکه طی 6 ماه گذشــته بیش از 800 
مجوز ســرمایه گذاری در بخش هــای مختلف اقتصادی 
استان صادر شــده، گفت: این امر نیز مهر تأیید دیگری 
بر میل و رغبت سرمایه گذاران برای حضور در کرمانشاه 

است.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار کرمانشاه با 
اشــاره به اینکه امید می رود طی دو مــاه باقی مانده از 
ســال نیز بتوانیم در راستای جذب سرمایه گذار عملکرد 
خوبی داشــته و بر تعداد ســرمایه گذاری های خارجی 
صورت گرفته بیفزاییم، خاطرنشــان کرد: درواقع به نظر 
بنده جذب ســرمایه گذار خارجی برای کشور در شرایط 
کنونی یک ضرورت انکارناپذیر است، بنابراین نباید فقط 

به فعالیت های صورت گرفته بسنده کرد.
حاتمی با بیان اینکه انتظار می رود ســازمان برنامه  و 
بودجه در سطح ملی از طریق یک برنامه ریزی نظام مند 
بر مبنای مزیت های کشور سرمایه گذاران را برای حضور 
در کشــور ترغیب کند، اضافه کرد: دو ســرمایه  گذاری 
صورت گرفته در اســتان توســط کشــور چین و در دو 
بخش مصنوعات ساختمانی و فرآوری محصولات معدنی 

به عنوان تکمیل کننده زنجیره صنعت کرمانشاه است.
وی بــا بیان اینکه طبق برنامه ریزی صورت گرفته در 
استان برای سال 98 قرار بود شاهد کاهش سه درصدی 
نرخ بیکاری باشیم که خوشــبختانه طی 9 ماه گذشته 
این رقم به 3.1 درصد رســید، ادامه داد: انتظار می رود 
طــی ماه های باقی مانده از فصل زمســتان نیز این روند 
ادامــه پیدا کند و به هدف نهایی در کاهش نرخ بیکاری 

دست پیدا کنیم.
معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتاندار کرمانشاه 
با اشــاره به اینکه کاهــش نرخ بیــکاری به عنوان یک 
دغدغه در اســتان در حال پیگیری است، یادآوری کرد: 
این پیگیری ها هم در مشــاغل کوچک و متوسط و هم 

پروژه ها با حساسیت جدی دنبال  می شود.
حاتمــی عنوان کرد: در دهه مبارک فجر پیرو همین 
دغدغه مندی شاهد کلنگ زنی و بهره برداری از پروژه های 

بسیاری در استان خواهیم بود.
مع الوصف؛ با توجه به آنچه گفته شد به نظر می رسد 
اســتان کرمانشاه با داشــته های بســیار در زمینه های 
مختلف اقتصادی چه در حوزه صنعت و چه کشاورزی و 
غیره، طی سال های اخیر توانسته پله های ترقی را یکی 
پــس از دیگری طی کند؛ جالب تر اینکه این پیشــرفت 
پس از برگــزاری همایش فرصت های ســرمایه گذاری 
اســتان کرمانشاه در دی ماه سال گذشته با حضور 500 
شــرکت و هلدینگ و نیز مقامات عالی رتبه کشــوری، 
شــتاب بیســتری یافت به طوری  که می توان به مدیران 

اقتصادی این استان طی سال جاری نمره قبولی داد.
البته دراین بین یقیناً ایجاد زیرساخت ها و نیز تقویت 
آن هــا از جایــگاه ویژه ای به لحاظ جذب ســرمایه گذار 
برخوردار اســت که امیــد می رود همچنــان این روند 
در اســتانی که باوجود تلاش های بســیار هنوز در نرخ 
بیکاری، گوی سبقت را از دیگر استان ها ربوده ، ادامه   دار 
باشــد تا از پس این سرمایه گذاری ها فرصت های شغلی 

جدید ایجاد شود.


